
Zilpisnica
z desiateho zasadnutia obecndho zastupitel'stva v Radoli

konandho dila 25. januira2016 od I"7.00 h.

Pritomni:
Ing. Anton Tkddik, starosta obce

Poslanci: Ing" Juraj Janik, Ing. IvanKocfr, Ing. PeterKubik, Ing. Jozef Macu5, Ing.Emilia
Meria6ov6, Ing. Andrea Schmidtovd, Ijubo5 Supol, J6n Sustek.

faHi prftomni:
Mgr. Vladimir Hromddka, riaditef ZS s MS v Radoli, Alena Franekovd, zapisovatelka,

Radoslav Andel
Prezendni listina tvori prilohu zipisnice.

Nivrh programu rokovania obecndho zastupitellstva uvedeny v pozvfnke:
1. Otvorenie
2. Schvdlenie programu zastupitefstva
3. Urdenie n6vrhovej komisie, overovatel'ov zipisnice
4. Kontrola uzneseni
5. Nfvrh Dodatku (,. 7 kVleobecne zildzndmu nariadeniu d. 212008 o urdeni vylky

prispevku na diastodnir uhradu nakladov v Skoldch a Skolskych zariadeniach
v zriad'ovateliskej pdsobnosti Obce Radol'a -- stravne pre dospelych stravnikov,
fprava poplatkov v MS

6. Panuka na predaj budovy, v ktorej sidli previdzka Po5ty

7. Vzdanie sa funkci* predsedu komisie pre $port, kulturu a Skolstuo QZ v Radoli
8. Rozpo0tovd opatrenie {'. 112016

9. Doprava v obci
10. R6zne
1 I. Diskusia
12. Zhver

K bodu I
Zasadnutie Obecndho zastupitelistua v Radoli otvoril a viedol Ing. Anton Tk66ik, starosta obce.

Privital v5etftich pritomnych. Starosta obce konltatoval, 2e podet pritomnych poslancov je
osem a zasadnutie obecndho zastupitefstva je uznti5ania schopn6. Nepritomni: Ing. Viera
Andelov6.

K bodu 2
Po obozndmeni s jednotlivfmi bodmi programu uvedendho v pozvdnke, hlavnd kontrolorka
obce Bc. Katarina Addrnkovf poZi adala doplnit' program o prerokovanie Zaznamu o vysledku
ndslednej finandnej kontroly i). 412015 a 512015 a Sprdvy o dinnosti hlavnej kontrol6rky za

obdobie roka 201 5 v obci Radolla.

Obecne zastupitefstvo hlasovanfm schvililo doplneny program, klorym sa bude riadit'
zasadnutie obecndho zastupitel'stva.

1. Otvorenie
2. Schv6lenie prograrnu zastupitel'stva
3. Ur6enie nivrhovej komisie, overovatelbv z{pisnice
4. Kontrola uzneseni
5. N6vrh Dodatku d. 7 k Vseobecne zixaznemu nariadeniu d. 2l2AA8 o urdeni vySky

prispevku na diastodnir uhradu ndkladov v Skol6ch a Skolskfch zariadeniach



v zrra{ovatellskej p6sobnosti Obce Radol'a * stravnd pre dospel;ich stravnikov, irprava
poplatkov v MS

6. Ponuka na predaj budovy, v ktorej sidli prevddzka Po5ty
7. Vzdanie sa funkcie predsedu komisie pre Sport, kultriru a $kolstvo OZ v Radoli
8. Rozpodtovd opatrenie {. 112016

9. Doprava v obci
10. Zilr:nam o vysledku nfslednej finanEnej kontroly d. 412A15 a 512015,

Sprava o dinnosti hlavnej kontrolorlry za obdobie roka 2015 v obci Radol'a
11. R6zne
12. Diskusia
t 3. Zhver

Hlasovanie:
z&'. I (Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocur, Sg. peter 5ubik, Ing. Jozef Mact5, Ing. Emilia
Meria6ov6, Ing. Andrea Schmidtov6, Ijubo5 Supol, Jin Sustek)
proti: 0, zdrlali sa: 0 ftiasovalo B poslancou)
Starosta obce kon5tatoval, Ze rokovanie obecn€ho zastupitel'stva sa bude riadit' schvdlenyrn
programom.

K bodu 3
Urdenie niivrhovej komisie & overoyatel'ov zripisnice :

Ndvrhovd komisiav zloteni: Ing. Emilia Meriadovi, Ing. Juraj Janik
Overovateliaziryisnice v zloieni: Ing. Ivan Kocir, Ing. Andrea Schmidtova
Nikto z pritomnlfch nemal k ndvrhu tiadne pozmeiujuce niwhy.
Hlasovanie:
za: 8 (Ing. Juraj Janik, lng. Ivan Koctr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macir5, Ing. Emilia
Meria6ov6, Ing. Andrea Schmicltovd, Lubo5 Supol, J6n Sustek)
proti: 0, zdrZali sa: 0 $tlasovalo I poslancov)
Starosta obce kon5tatoval,Le ndwhovd komisia a overovatelia zdpisnice boli schvileni.

K bodu 4
Starosta obce predital uznesenia zs zasadnutia obecn€ho zastupitrl'stv& za df,a 16. 12. z1fi.
Informoval o ich plneni po jednotliqich bodoch. Yietky uznesenia boli splnene. Zo strany
poslancov neboli iiadne doplf,ujuce ot*zky ku kontrole uznesenia.

K btdu 5
Starosta obce - problematiku financovania Originrilnych kompetencii v $kolstve sme mali
v poslednom obdobi na rokovaniach vel'mi 6asto. Nriwh dodatku [.7 k VZN, ktorlim by srne

upravili spolufinancovanie origindlnych kompetencii ich uiivatelmi vychddza ztejto diskusie
a z priloiendho n6whu, ktory predloZila ZS s MS.
ekinok 1 Materski $kola
Pripominam, te poplatok za diefa, Llore v MS absolvuje povinnil pred5kolskri dochfdzku sa

neplati, teda je 0,- Eur. Poplatky platia iba zamestnani rodidia (nezamestnani rodidia sa m0Zu

o diet'a starat' doma osobne a najlep5ie ako sa d6, tak ako sa to robilo tisice rokov) - aspekt
soci6lnosti, teda nie je na mieste * MS umoZiluje rodidom pracovat'.
Vo veku do troch rokov diet'a vlastne nepatri do Sk0lky a to, ie obdas dok6ieme prijat' aj taketa
deti je velkorysostbu od zriad'ovatel'a. Pripominam, te MS je od dovflenia veku 3 rokov.
Skutodnri nikladovost' si vieme porovnat' so srikromnymi poskytovatelmi takychto sluiieb.



Interny prieskum zo strany ZS s MS ukazuje, Ze za(inajfibyf beZnd rozdiely medzi poplatkami
cez prd.zdniny a cez Skolskjr rok, tema bola v ned6vnom obdobi na AZ intenzivne
prediskutovand.
Deti s trvalym pobltom mimo Radole - m0Zeme, nemusime, dd sa o tom diskutovaf alebo to
vynechat'
Mgr. Vladimir F{rom6dka - Riaditel'stvo Zakladnej Skoly s materskou Skolou v Radoli
opakovane Ziadalo o ripravu vylky reZijnych nfkladov pre dospellich stravnikov. ReZia

vychddza zvypodtov podl'a vzorca. poplatky za Skolsky klub by nemenil, najviidiie nfklady su

v Skolskej jedflni. Poslankyne Viera Andelovi a Andrea Schmidtovd nav3tivili Skolskir
kuchyiu.
Ing. Andrea Schmidtov6 - ako dlenky finandnej komisie sme navstivili Skolskfi kuchyf,u, aby
sme si urobili re61ny obrae. St otste3 jedilni pom0Ze konvektomat, Skrabka na zemiaky je
v katastrof,ilnom stave a o jednu pracovnir silu je menej. Ak by sa dalo, si zazakupenie Skrabky
a nerezovych stolov. Zaplesneny bodnli vchod je nevyhovujuci. Pomohla by aj plynofikhcia.
Ak je ndrodnej5i obed, di by nemohli pomOcf ieny, ktor6 zamestndva obec.
Starosta obce * na na5ich l'udi je spofahnutie, sri zamestnani cez projekt irradu prace, robia
mnoZstvo uZitodnf ch veci.
Ing. Andrea Schmidtov6 - som za my\enie prispevku za 7 Eur na

druhe diet'a, strodenca platilo 7 Eur.
Starosta obce dal hlasovat za uvedeny n6vrh.
Hlasovanie:
za: 8 (Ing. Juraj Janik, lng. Ivan Kocirr, Ing. Peter Kubik, Ing.
Meriadovd, Ing. Andrea Schmidtovd, Lubo5 Supol, Jfn Sustek)
proti: 0, zdrZali sa: 0 (ltlasovalo I paslancov)

10 Eur, navrhuje aby sa za

Jozef Macri5, Ing. Emilia

Starosta obce kon5tatoval,Le obecne zastupitel'stvo schvrililo qi3ku prispevku za pobyt diefafa
v materskej Skole v dase Skolskeho vyudovania 10 Eur mesadne, za druhd dieth (surodenca) 7

Eur mesadne.

Ing. Andrea Schmidtovf - v 6ase Skolsfuich prazdnin je nawhovanli poplatok 15 Eur mesadne.

Ak budri prfzdniny 1 def,, tyZdeil, ako sa bude platit' a di by nebolo lep5ie urdit' napr. 1 Euro na

deil. Podas Skolskdho roka je 60 dni pr6zdnin a rodidia nemajri tol'ko dni dovolenky.
Mgr. Yladimir Hromfrdka - bolo myslen€ len po[as letnj'ch prazdnin.

Starosta obce - doplnime v n6vrhu letnd prdzdniny.
Hlasovanie:
za'. 8 (Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Koctr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef MacirS, Ing" Emilia
Meriadovd, Ing. Andrea Schmidtovf, Ilubo5 Supol, Jin Sustek)
proti: 0, zdriaii sa: 0 (hlasovalo I poslancou)
Starosta obce kon5tatoval, Ze obecnd zastupitelstvo schv6lilo pozmeflujirci ndvrh v zneni:

v dase letn;ich Skolsklich prindnin 15 Eur mesadne.

Ing. Peter Kubik - ako posudzujeme deti do 3 rokov - di cel;i Skolskf rok sa plati ako do 3
rokov, alebo do dovf5enia veku 3 roky.
Bc. Katarina Addmkovit - podty Ziakov sa poskytqir kaZdorodne k 15. 9. Na zitkLade

prepoditandho podtu iiakov a qi5ky podieloqfch dani zverejnenych na webstrfnke
Ministerstva financii sa poskytuju finandne dotdcie na origin6lne kompetencie.
Starosta obce - v ndvrhu je uvedend dovfSenie 3 rokov veku.

Hlasovanie:
za:7 (Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocur, Ing. Jozef Macf5, Ing. Emilia Meriadovd, Ing. Andrea
Schmidtov6, Iubo$ Supol, Jdn Sustek)



proti: 0, zdrZal sa: 1 (Ing. Peter Kubik) {hlasovala I poslancov)
Starosta obce konstatoval, Ze pozmef,ujuci ndwh v zneni: ql5ka prispevku za pobyt diet'at'a

vo veku do dovflenia 3 rokov veku v materskej Skole 20 Eur, bol schvileny.

V zmysle odsrihlasenia v5etklich pritomnych poslancov sa vypu5t'a z nivrhu text: Deti
s trval;im pobytom mimo obce Radol'a. . (dl. I bod 1 pism. d).

Starosta obce - k ekirrku : Stokm jed61eil, nivrh vych6dza z prepodtov po ukondeni
kalend*rneho roka, vzhl'adom na niekol'korodnd ,;roffiihranie noinic" medzi n6kladmi
a prijmami odporri[am akceptovat'.
Hlasovanie:
z&: I (Ing. Jural Janik, Ing. Ivan Kocirr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Maeu3, Ing. Emilia
Meriadsvii, Ing. Andrea Schmidtovd, fubo5 Supol, Jdn $ustek)
proti: 0, zdrlali sa: 0 (hl*sov*l* I posl*ncov)
Starosta obce konltatoval, Ee obecnd zastupitel'stvo schviililo nawhol'anu sumu 2,78 Eur na
uluadu hlavndho jedla pre dospeleho stravnika.
Bc. Katarina Ad{mkovii - upozornila, ie v zivereenfch ustanoveniaeh ndvrhu dodatku nie je
urEenf termin riEinnosti uvedenych schvrilenych zmien.
Obecnd zastupitel'stvo schvalilo :

a) Dodatok d. 7 k V3eobecne zildrrremu nariadeniu d. 2fi0A8 o urdeni rfiky prispevku
na [iasto[nir uhradu nf,kladov v Skolauh a Skolskj'ch zariadeniach v zriadovatet'skej
p$sobnosti Obce Radol'a s udinnostbu od 1. rnarca 2{}16, ktorym sa menf v dlintriu 3
Stcotst<d jedalef, bod b) obed dospeli stravnici :2,'18 Eur.

Hlasovanie:
za: I (Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Koctr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macu5, Ing. Emilia
Meriadovf, Ing. Andrea Schmidtov6, Eubo5 Supol, J6n Sustek)
proti: 0, zdrEali sa: 0 (hfasovalo B poslancov)

b) Dodatok d. I k Y3eobec ne zhvdzndmu nariadeniu l. 212008 o urleni vy5ky prispevku
na diastodnu rihradu ndkladov v $kol6ch a Skolsklich zariadeniach v zriad'ovatellskej
p0sobnosti Obce Radol'a s ridinnost'ou od 01. septembra 2A16, ktoqim sa meni
, ilAnko 1 Materske Skoly:

- bod 1 pismeno a) V1i5ka prispevku za pobyt diet'afa v materskej Skole v dase

Skolskdho vyuEovania: 10 Eur mesadne, za druhd diet'a (sirodenca) 7 Eur
mesadne.

- bod 1 pismeno b) V [ase letnlich SkolsQich prazdnin: 15 Eur mesadne.
- bod 1 pismeno e) Vli5ka prispevku za pohyt dietlata vo veku do dowienia 3

rokov veku v materskej Skole: 20 Eur mesadne.
Hlasovanie:
za: I (Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Koctr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macu5, Ing. Emilia
Meriaiovd, Ing. Andrea Schmidtovi, Iubo5 Supol, Jin Sustek)
proti: 0, zdrZali sa: 0 (hlasavalo I poslancov)

K bodu 6
Starosta obce - y prvom rade chcem pod'akovaf p. poslanklni A. Schmidtovej, ie sa podujala
zistit'k radol'skej Po3te d'alSie informdcie, ktord v6rn poslala e-mailom.
Z mojej komuniktcie so Slovenskou poStou vyplyva:

- aktudlny stav budovy im nevyhovuje,
- pobo0ka Po5ty v Radoli je v kateg6rii tm. nepovinnych a s najvii65ou

pravdepodobnostbu neprin65a zisk,



- rokovania Po$ty s majitelmi pohostinstiev stroskotali na nizkom ponrikanom
nfjomnom a potrebe adaptovat' priestory pre potreby PoSty,

- probldm chcu rieSit' uZ urgentne a nie vyhl'adovo,
- v pripade, ie chceme zachovat' Po5tu v Radoli budeme musiet' zaplxit za nehnutel'nost'

a v kritkej dobe investovat do irpravy objelitu, poZiadavky zatial neboli Specifikovand,
ale vzhl'adom na zanedbany stav budovy sa dajri predpokladat /strecha, q.imena okien,
dveri, fas6da - ut, odrazu zateplit', vnritornd omietky, podlahy, elektrickd rozvody,
vodovod, kanalizicia, lrurenie ...1 aj keby sme to robili svojpomocou, tak treba
minimdlne d'al5ich 15 tis. € k cene zaplatenej zabudovu s pozemkoffi ...,

- v pripade, ie na moinost' zachovat' Po3fu rezignujeme ui Po5tu do Radole nedostane
nikto v budricnosti"

- ne$hody zru$enia Po5ty - probldmy pre najmti seniorov - Po5tovi banka, ddchodky,
doporudend zisielky uloZene na po5te, pre obecny urad hor$ia situ6cia s poddvanim
po5ty, nevyhnutnost' pre kohokol'vek z Radole po[as ordinalqich hodin na poliklinike
komplikovane rieBit' parkovanie pri Kysuckej poSte,

- qihody zruSenia Po5ty - lep5ia dostupnost' po$tovych sluZieb pre pracujucich
a podnikajricich v KNM vzhl'adom na dlh5ie otviracie hodiny, pre chronicQich
pacientov moZnost' vybavit' si iokollek na Po5te z6roveil s n*v5tevou u lekfra jednou
cestou, po 14:00 uZ nie je problem s parkovanim,

- ostane rovnakd - dorudovanie poltoqfch zdsielok je uZ teraz riesend z KNM,
- rizikd in€ho charakleru - kto kirpi budovu po5ty a io s fiou urobi, koho do nej nast'ahuje

a takisto ked' budovu kupime, nikde nie je napisanl, Le Po5ta bude musief 2ruSit'
prevddzku podobne ako Zeleznidiari lCedkovd qjichliky, alebo ako obvodny urad Zrlina
2ru5i1 svoje pracoviskd pri parku v Kysuckom Novom Meste.

Prosim kaZddho poslanca, aby zvirtil klady a ziryory akdhokol'vek rozhodnutia.
Ing. Andrea Schmidtovd - vieme kolko seniorov vyuZiva sluZby Po5ty. Ak sa 2ru5i, uZ nikdy
nebude znadenir. Som za zachovanie. Ak by sa Po5ta v budircnosti zruSila, priestory sa m0Zu
vyuiit' aj inak, napr. kozmetika, pedikrira...
Ing. Peter Kubik - budova vyiaduje velku investiciu do rekonitrukcie.
Ing. Emilia Meriadovd - vita riesenie zachovania Po5ty. Budova Reamosu pri ka5tieli by moZno
tieZ bola dobr6.
Starosta obce Po5ta chce qichlo konaf, exekudny proces je zdihaq;, budova je
neskolaudovand. Vedirca prevfdzky PoSty robi v5etko pre zachovanie poskytovanych sluZieb.
Jdn Sustek - budova by bola dobr6 aj pre urbdrnikov, mohli by vyuZivat' ako sklad niradia
alebo na sch0dze, di by oni nechceli odktipif.
Ing. Ivan Kocrir - aj v budove pri Jednote s[ vo1h6 priestory. Treba rokovaf s p. Macu5om.
Starosta obce *je to neqihodnd poloha pre obyvatelbv Budatinskej Lehoty a Lopu5nlfch Paiiti.
Pani Danihelovi je rozhodnuth, 2e budovu ui nechce vlastnit', znizkeho niijmu nie je mohr6
uhradif rekonltrukciu. Pre Po5tu sri nevyhovujirce priestory.
Obecnd zastupitel'stvo poveruje Obecn;i urad iniciovaf rokovanie Slovenskej Po5ty, sirdasnej
malitellcy budovy a potencidlneho sirkromndho investora.
Hlasovanie:
za:7 (Ing. Juraj Jan$, Ing. Ivan Kocfr, Ing. Jozef MacriS, Ing. Emilia Meriadovi, Ing. Andrea
Schmidtovi, Ilubo5 $upol, Jin Sustek)
proti: 0, zdrZal sa: 1 (Ing. Peter Kubik) (hlasovalo B poslancov)

K bodu 7
Starosta obce * predseda komisie pre Sport, kultirru a Skolstv a OZ v Radoli Lubo5 Supol
doruIil oznimenie o vzdani sa funkcie predsedu.
Iubo5 Supol - dasovo sa nem6Zem venovaf aktivitdm organizovanych komisiou. Pracujem na



zmeny v novom zamestnani a nem0Zem si dovolit' menit' pracovnir dobu.
Starosta obce - predsedom komisie m0Ze byt' len poslanec obecn6ho zastupitel'stva. Sil tri
moZnosti rie5enia: urdit' novdho predsedu, zludtt komisie, alebo komisiu 2ruSit'.

Ing. Andrea Schmidtovd - md informfcre, Le obei finandne nepodporuje akcie ako Mikuki5,
Lucie .

Starosta obce - pakial' organiz6tori akcii zdokladujri blokmi z registradnej pokladne vydavky
napr. na koslfmy, vyzdobu, hudbu, m0ieme preplatit'. Nem$iems poutit' financie na alkshol.
Tafoirn sp$sobom rieBime aj Mikul*Sa v obci.
Ing. Emilia Meriafiovd - je Skoda, te nem6me v obci tiadnu skupinu.
Starosta obce - uvitam ak by niekto mal ziujer:r nieEo rozbehnirt'. DAm do Spravodajcu
inform*ciu, ak by mal niekto ziujem.
Obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie vzdanie sa funkcie predsedu komisie pre Sport, kultirru
a $kolstva OZ v Radoli IuboSa $upola.

K bodu I
Starosta obce predloiil poslancom Rozpodtovd opatrenie d. l/2016 - ripravu rozpoEtu k 25. 01 .

2016 z d0vodu zverejnenia progn6zy vylky prijmu z r,ynosu Dane z prijmov FO viac a 32 427
Eur.
Vo vydavkovej dasti doplnend o:
* interidrovd vybavenie 2500 Eur,
- irdriba drobne opravy 1500 Eur,
- opravy miestnych komunikdcii, chodniky rigoly, odvodnenie 18 635 Eur,
- v5eobecnli materiil * novd chladiace zariadenie 5060Eur.
- Program hospoddrskeho a socidlneho rozvoja 1920 Eur,
Yjrdavky Skolstva
Originfilne kompetencie 1812 Eur,
Digestor ku konvektomatu, Skrabka, nerezovd stoly 2 812 Eur,
K navrhovanym zmenfm uvidzam:
v oblasti prijmov - 30.n.2A15 bola zverejnen6 novf aktualizovand dafiov6 progn6za, l<Iord

zahiirupremidrov sl'ub vrdtif podielov€ dane taloner na irrovef, roku 2008" V Stdtnom rozpodte,
lcory bol schviileny v decembri je kalkulovanf suma, z ktorej vyplyva pre nalu obec suma
4A4 427 €. V oblasti vydavkov - rryuiijeme fin. prostriedky na d'al$ie nevyhnutne opravy, resp.

tipravy, ktore sir dlhom z minulosti. Fod interidrovjm vybavenim treba ch6pat' najmii s6lu
obecndho uradu, Stoly su v dezoleitnom stave a je potrebnd pokradovat' v postupnej vymene
stolif;iek. Naqi5enie opr6v sa buds qikat' predov5ethfm elektriny. Rozvody sir e$te p0vodnd
z roku 1956, navy5e prevedend v hliniku, treba vymenit'aj rozvddzat. Zhsuvky pri p6diu uE nie
sri sp0sobile zabezpedif napiijanie ozvu6enia alebo osvetlenia. Pldnujem vyuiit' vo februdri
pracovnikov, ktoqich m6me k dispozicii na generilku elektro rozvodov a z6rovefi vymenit'
star€ obloZenie soklov v sile za iny materiil. Svojpomocou by sme to mali zvlhdwli' za
predpokladane sumy. Odborne pr6ce budeme musiet' financovat' iba elel'trikira a stoldrov na
montal obkladu. Btraeie a murirske pr6ce zvlitdnu na5i pracovnici.
Na miestne komunikdcie by sme vedeli vyuiit' akukol'vek vysokri sumu, treba v3ak prioritne
dokondit' Zihradky povrchovou ripravou mikrokobercom (ako bol robeny na ceste pri p. R.

Kubikovi) a takisto by bolo vhodnd pokradovat' d'al$imi risekmi - v intraviline je v najhor5om
stave risek od Stardho cintorina po kostol, chodnik na Vadidovskej ceste od I/1 1. O chodnikoch
diskutujeme stiile, patrilo by s* ich zaIat' robit'.
Y Dame nddeje m{me velmi stard chladiace zariadenia a minimf;lne jedno uI treba vymenif
(of,ak6van6 cena je okolo 4500 €). AL by dovolili rozpoEtovd moinosti, mohli by sme

svojpomocou odkanalizovat'daid'ovu vodu zo strechy Domu nddeje do Besneho potoka.



Cez vianodnd prazdniny sme do Skolskej kuchyne in5talovali konvekfomat, aj ked' je 40 ro[ny
ventildtor elte funh6nf, jeho prevddzka naozal vyzer6 ako z minuleho tisicrodia, ked'uZje novy
konvektomat, investujme aj do digestora a vymeflme drevend pracovnd stoly za flerezovd.
Rozpo0tovd opatrenie f). IfiAl6 tvori prilohu zipisnice.
Ing. Peter Kubik, predseda komisie pre financie a scicidlne veci odporuda rozpodtovd opatrenie
schvflit'.
Hlasovanie:
za: I tlng. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocur, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5, Ing. Emilia
Meriadovri, Ing. Andrea Schmidtov6, Ilubo5 Supol, J6n $ustek)
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalo I poslancov)

K bodu 9

Starosta obce - po ned6vnej dopravnej nehodo na Ja55ovej ceste, klor6 sa na5t'astie obi5labez
vaZnej5ich nisledkov prebehla medzi vami relativne bohatd mailov6 komuniki*ia a dostal som
ndvrh na raradenie tohto bodu do programu OZ od J. Susrcka, ktory samozrejme akceptujem
a rmimam ho ako kon5trukfivny prispevok k vyvoju organizfcie dopravy v na5ej obci.
Odovzdal slovo ri[astnikovi dopravnej nehody Radoslavovi Andelovi.
Radoslav Andel - nechcem n& seba upozorfiovat', ked' som mal dopravnri nehodu. Navrhujem,
aby sa udriba ciest robila pedantnej5ie. Na Ja$5ovej ceste je probldm pre chodcov, koEiky,
cyklistov" Vyso$i tiyy plot br6ni vo qihl'ade. KaZdli musi zvitiif , kadial' mf ist', ked' je
pol'adovica. Chodnik pre chodcov okolo kamenndho plota by cestu diasta$ne razSiril.
Starosta obce - akje zmefiapodasia, nedi sa hned'porie5it' kaidf irsek cesty.

Ing. Ivan Kocur - odporuEa cez zimu jednosmerku.

J6n Sustek - v maili vysvetlil problem autobusu vyjsf hore cestou aZ ku zikladnel Skole.

Starosta obce -Ui. sme mali k tejto t€me diskusiu v sirdasnom zloieni a piati poslanci, ktori boli
dlenmi OZv minulom volebnom obdobi by si mohli tieZ pamiitat'jednu komplexnu viziu,ktoru
som pred cca? rokmi prezentoval.
Mrim niekol'ko konkrdtnych n6vrhov, klor6 ked'podpori OZ viem realizovat' v jarqich pripadne
letnl.fch mesiacoch aj osobitne. Treba si vlak uvedomrt, Le ids o dost' veffi podet dopravnych
zna6iek. Ak bude zitujem o detaily, tak na OZ m6Eem postupne kreslit' mapu aj so znadkami.
UZ dlho to nosim v hlave a najl'ahiie sa to vysvetl'uje v priamej interakcii.
Preto stru[ne lnsbudem uv6dzat'vSetky potrebnd dopravnd znaEkyi

- Z intravildnu obce m0Zeme urobif Obytnri zdnu a z6nu 30 km/h pripadne 40 km/h, ale
mne skdr vychddza ako jedini bezpedni hranica 30. Znailky 

-na 
laSsovej pri MS,

Do Ka5tiel'a pri Kriv6dkovcoch, naZi*wadkdch pri KukuEikovcoch aj p. F. Sidorovi, na

Skotni pri Bugdiovcoch za6iatok aj koniee zdny ...
- Osadenie znadky zitkazvjazdu v Majeri nad I1. Supolom do stredu cesty (slep6 ulica je

ui oznaden*) - pripadne by I3ubo mohol risknut' dva liidne blbych redi a urobif plot na

svojom vlastnom pozemku, lebo mu l'udia behaju a jazdia po dvore ....

- Osadenie znadiek zdkaz vjazdu na Sustkovciach do stredu cesty v kopci nad ka5tielbm
a zamedzenie prejazdu dmto kopcom + oznadenie slepej ulice ,,Sustkovca" pri
Graniidavcoch - z tejto cesty (Sustkovce - Kaltielii by tieE mohlo byf pekn6 schodisko
a dorninanta tejto Easti obce.

- Jednosmerka Ja55ov6 cesta od p. D. Maru5ovej smcrom ,,hore" na Liny, k1ord by kondila
na kriiovatke do Majera, d'alej by pokra{ovala obojsmernd premivka - vtedy by nemalo
zmysel menit' znaEku prednosti pri I. Kocurovi, lebo iba blizon by iiel spod Dirbravky von
inak ako okolo p. Mira Maru$a a p, Milana KriviIka a ZS.



- Jednosmerka Star6 cesta od p. D. MaruSovej po odbodku do ulilky nad kostolom - na tejto
ulici by to obmedzilo asi 6 I'udf, kori tam majf auto v irseku od m6siarstva po odbodku nad
kostol.

Nesmieme zabudnuf , ile nirm v obci treba doplnif viacero znadiek ozna6ujucich hlavnir cestu
a priebeh hlavnej cesty v niektorych kriZovatkdch. 

'

Materidloqi n*klad na kaZdir znalku je priblitne 80 - 100 € ( znadka, stipik, betdn, richyty),
pr6cu a benzin do generatora nepo[itam, tam kde sir doplnkovd tabul'ky /priebeh hlavnej cesty/
treba prepoditat' cca 50 € /ceny berte prosim orientadne, vZdy objedn6vam iba certifikovane
qirobky a vyuiivam akcie). Ceny neuvfdzam preto, aby som ukdzal, ie sa to ned6, ale aby sme

si uvedomili, Ze kaidjr Spds nielo stoji a to, ie v Radoli majri niektord znadky aj 30 rokov, nie
je n6hoda... Di sato vsak urobit'amyslim, ie po tomto volebnom obdobi by vRadoli mohlo
byt' dopravnd znadenie, klord bude plne funkdnd a v budircnosti bude stadit' jeho pravidelnd
obnova.
Prosim, aby sme problematiku nepodcef,ovali, cena PHM ide stdle nadol, pojazdnd auto sa d6
kupif za 300 € a auta ndm budir len pribudat abudir nis obfailavat daraz viac. Yizia by mala
by' umofuit' l'ud'orn bezpednu peBiu a nemotoroyu dopravu po obci a takisto bezpelny vyjazd
(aj vjazd) z obytnej zany zaprhcau alebo sluZbami, ktor6 vobci obyvatel'nenijde. Zfrovefije
treba ludi motivovaf aby obmedzili zbytodne prejazdy po obci,
Samozrejme, ie sa treba bavit' aj o alternativnom vjazde do Radole, podl'a mila Besny potok
vella nerieli hba zailatok novembra, pohreby a obyvatel'ov Tehelne pripadne Dribravky) a nie
sir to obecnd pozernky, okrern toho by takyto vjazd lvyjazdl nerie$il potenci6lny rorvoj.
Alternativou by mohol byt vjazd od Skalky. Vblizkosti potoka je zakreslen6 p0vodn6 pol'n6
cesta, z ktorej by sa mohla dat' dostat' na cestu, ktori vedia Za Filipov od P. Kubika
(pripominam, Leto bol p0vodn6 historick6 cesta do Zixtrania aZiliny a je vo vlastnictve Stftu,
[o povaZujem za jedno z moLnych rie5eni).
Diskusiu o alternativnom vjaede by som v5ak rdd bral, len ako krdtky uvod do problematiky
a v r6mci zApisnice len ako d0kaz, Le o probldme vieme, ale za absolirtnu prioritu celeho
regidnu povaiujem odstrinenie akychkol'vek barier, ktord by neja(im sp0sobom oddialili
qfstavbu dialhice , bez nej je to litanie 3 mm dierky v stene vedra, l,.1oremu chliba cel6 dno,
vraj preto, aby z vedra neunikala voda.
Nemusime za kaZdir cenu byt' d0leZiti. Ak v Radoli vyznamne nenarastie podet obyvatel'ov, tak
sa dif, preiif aj bez robenia paniky so sfdasnou srganizdciou dopravy. Keby boli l'udia k sebe

ohl'aduplnej5i, tak by sme nemuseli nid vym;iSl'at'.
Yieme si urobit' aj prieskurn intenzity dopravy v obci svojimi vlastn-imi silami a budeme mat'
konkrdtne Eisla. Vzhl'adom na to, Ze m6m po Radoli najazdenych bezkonkurenEne najviac km,
tak zd6razriujem, te aj ked' stav nie je idedlny, nepreiivame iiadnu drfmu.

Ing. Juraj Janik - pri navrhovanom rie5eni jednosmeriek d0jde k presmerovaniu dopravy v obci,
t'aiko vyludit', Ii a kol'ko chodi 6ut v dase Skolskdho vyulovania. Pozabudli sme na frekvenciu
polhohospoddrskych strojov cez sez6nu pric na poliach.

Obecnd zastupitel'stvo poveruje Obecny rirad v Radoli pripravit' n6wh dopravneho rie5enia
abecnych komunik6cii v zmysle uzfverov diskusie poslancov. Termin: do 30. A4. 2016.
Hlasovanie:
za: 8 (Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocirr, Ing. Feter Kubik, Ing. Jozef Macu5, Ing. Emilia
Meriadov*, Ing. Andrea Schmidtov6, Ilubo$ Supol, Jdn $ustek)
proti: 0, zdrEali sa: 0 {hlasoval* I poslttncav}

K bodu 10



Hlavn6 kontrolorka obce Bc. Katarina Addmkovi predloiila poslancom obecndho
zastupitel'stva Zivnam o vysledku nislednej finandnej kontroly i). 4n}l5, Zinnam o qfsledku
nislednej finandnej kontroly 5ftA15 a Spr6vu o Iinnosti hlavnej kontrolorky za obdobie roka
2015 v obci Radofa. Tvoria prilohu zipisnice.

Obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie Ziznam o vysledku n6slednej finandnej kontroly i.
412015, Zimnam o vysledku nfslednej finandnej kontroly 5/2015 a Sprilvu o dinnosti hlavnej
kontroldrky ,a obdobie roka 2015 v obci Radofa.

K bodu 11-13
Nakolko boli prerokovand v5etky body schv*lendho programu zasadnutia obecndho
zastupitel'stva a nilcto z pritomnych nemal iiadne pripornieilky, starosta obce ukondil rokovanie
obecndho zastupitel'stva. fas ukop[enia ro$ovania o 19,30 h. Pod'akoval pritomnymz*irdasf.

Zapisala: Alena Franekovd W!
/

Overovatelia zdpisnice :

Ing. Ivan Kocur

Ing. Andrea Schmidtovf

Ing.Anton Tkedik
starosta obce

snno$


